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Szanowny Panie,

Dzialaj4c w imieniu Kola Nowoczesna we Moclawkr.r' zwracam sig do Pana z

zapytaniem dotycz4cym &ialalnoici spolki Energa-Operator S'A. w zwiqzku z remontem

linii napowietrmej SN-15kV w obrgbie Michelina wzdfuZ Al. Jana Pawla II. Mieszkarlcy

informuj4 mnie, i2 reprezentant rzeczonej sp6lki wystgpuje do Pana Prezydenta o wyra2enie

zgody na zajgcie nieruchomo$ci pod wykonanie wspomnianych wyzej rob6t budowlanych w

trybie postgpowania administracylnego z art. l24b ustawy o gospodarce nieruchomosciami.

Pierwsze postanowienia w tej sprawie juz zapadly i s4 one na o96l korzystne dla Enega-

Opemtor.

W zwiqzku z tym kierujg do Pana poni+-sze pytania:

1) Czy sp6lka Energa-Operator S.A. przedstawila dokumenty potwierdzaj4ce ich prawa

do uzytkowania i dysponowania lini4 napowietrzn4 SN-15kV wtaz ze slupami w

obrgbie Miechlin4 biegn4cej wzdh2 Al. Jana Pawla II?

2) Czy sp6lka Enega-Operator S.A. przedstawila opinig specjalisty potwierdzajqc4

koniecznoSi wykonania remontu wspomnianej linii ze wzgigdu na jej zty stan

techniczny?

3) Ile postgpowan obecnie w tej sprawie jest w toku a ile zostalo juz z*oftczonych i z
jakim efektem?

4) Jaki jest koszt j ednego postgpowania i kto go ponosi?

5) Czy zostalo juz wydane pozwolenie na budowg, lub sp6&a Energa-Operator S.A.

zwr6cila sig o wydanie takiej zgody?
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